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Vragen van de leden Bouwmeester en Kuiken (beiden PvdA) aan de staatssecretaris van
Veiligheid en Justitie over gevangenen die in Breda wordt vergeten na een ziekenhuisbezoek
(ingezonden 14 oktober 2011)

1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving in de media over de gevangene die wordt
vergeten na een ziekenhuisbezoek en andere berichten in de media over ontsnappingen na of
tijdens een ziekenhuisbezoek? 1)

2
Is het waar dat begeleiders niet in het ziekenhuis aanwezig waren toen de gedetineerde het
ziekenhuis mocht verlaten na een operatie? Waarom waren de begeleiders niet aanwezig?

3
Wat had gedetineerde moeten doen toen hij merkte dat zijn begeleiders niet aanwezig waren?
Wist gedetineerde dat hij zo moest handelen?

4
Klopt het dat de gedetineerde bestraft is omdat hem is verweten te zijn ontsnapt? Deelt u
mening dat dit verwijt gezien de situatie onterecht is? Zo ja, wat gaat u doen om dit te
corrigeren? Zo nee, waarom niet?

5
Hoe vaak vindt er een ontsnapping plaats na of tijdens een ziekenhuisbezoek? Kan gesproken
worden van een structureel probleem? Zo nee, waarom niet? Zo ja, waar komt het probleem
vandaan en hoe moet dit worden opgelost? Als niet gesproken wordt van een structureel
probleem, hoe wilt u dan twee ontsnappingen binnen twee weken noemen?

6
Deelt u de mening dat het ontsnappen van veroordeelde criminelen, ook als dat uit een
ziekenhuis is, een risico voor de veiligheid met zich meebrengt? Zo ja, wat gaat u doen om dit
te voorkomen? Zo nee, waarom niet?
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